

明愛屯門馬登基金中學
2022-2023 年度 家長通告

敬啟者：

有關籌備內地/台灣遊學團事宜

本校將於本學期為學生安排內地及台灣大學遊學團，各項籌備工作已在進行中。為使稍後遊學團招募程序更暢順，校方現提醒有意參加各遊學團的學生，須及早準備有效的旅遊證件，以便能夠順利參與。各項所須證件參考如下：

遊學團目的地	證件要求	
	本地生、華語生	非華語生（辦理簽證）
內地	➤ 回鄉證 (留意證件有效日期，如參加本學期遊學團，有效期須最少至 8 月底)	➤ 有效期 6 個月(以出發日起計)的護照原件(最少有兩頁空白頁)。
台灣	➤ 有效期 6 個月(以出發日起計)的香港特區護照原件。	

若有任何疑問，歡迎與生涯規劃組黎萬發老師或劉允莊老師查詢。請 貴家長填妥回條，並於 2023 年 2 月 28 日 (星期二) 交回班主任/負責老師。

此致
貴家長

生涯規劃組黎萬發老師及劉允莊老師負責主理

校長 袁國明 謹啟

二零二三年二月二十四日



家長通告第 2223_155 號

〔 回 條 〕

敬覆者：

本人已知悉有關「籌備內地/台灣遊學團事宜」。

此覆
明愛屯門馬登基金中學

中_____班_____號 學生：_____

家長簽署：_____

家長姓名：_____

日期：_____

Caritas Tuen Mun Marden Foundation Secondary School
2022-2023 Parents Notice

24 February 2023

Dear Parents/Guardians,

Preparations for Mainland/ Taiwan Study Tours

Our school intends to arrange study tours to mainland and Taiwan universities for students this school term. Various preparations have been currently undergoing. To facilitate a smooth run of the recruitment process later, students who intend to participate in future study tours are reminded to prepare valid travel documents in advance, depicted as follows:

Destinations	Travel Document Requirement	
	Local / Chinese students	Non-Chinese students (VISA application)
The Mainland	➤ Home Return Card (pay attention to the validity date of the certificate, to join the activities of this school term, valid till late-August.)	➤ Original passport (at least six months before expiration, from the date of departure) with at least two blank visa pages.
Taiwan	➤ Original passport (at least six months before expiration, from the date of departure) with at least two blank visa pages.	

Should you have any enquiries, please feel free to contact the teacher(s)-in-charge: Mr. LAI Man-fat or Ms. LAU Wan-chong (Career and Life Planning Team).

Yours faithfully,

Mr. Yuen Kwok Ming
Principal



Parents Notice No.: 2223_155

Reply slip

Dear Sir,

I acknowledge the notice on “Preparations for Mainland/ Taiwan Study Tours “

Name of Student : _____
 Class and Class no. : _____ ()
 Signature of Parent / Guardian : _____
 Name of Parent / Guardian : _____
 Date : _____